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Interpelacja

ws. pałacu w Radojewie

Szanowny Panie Prezydencie,
 

zabytkowy pałac w Radojewie od lat popada w ruinę. 
 

W związku z powyższym zwracam się z pytaniami

 Jaka jest sytuacja właśnościowa Pałacu
 Czy  występują roszczenia spadkobierców dawnych właścicieli Pałacu
 Czy budynek jest odpowiednio zabezpieczony przed włamaniami oraz osobami, 

które, zwiedzając ruiny, niechcący mogą zrobić sobie krzywdę
 Czy Miasto podejmuje działania mające na celu powstrzymanie dalszej dewastacji
 Czy Miasto ma koncepcję na zagospodarowanie Pałacu
 Czy Miasto rozważa włączenie Pałacu do programu interwencyjnego “S.O.S. dla 

zabytków”?
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.





Z wyrazami szacunku,


